
Verslag afdelingsvergadering  

Datum: 05-11-2024 

Plaats: Brasserie MINLI Strijthagen, Landgraaf 

Bestuur:  Jos Ubachs (voorzitter) 

    Roel Frencken (secretaris) 

Aanwezig:         Aanvang: 20:00 u 

 

Agenda: 

1. Mededelingen; 

2. Behandeling agenda 113e Algemene Vergadering VBM; 

3. Afvaardiging naar 113e Algemene Vergadering VBM inclusief mandaat; 

4. Vaststellen verslag afdelingsvergadering 18-04-2024; 

5. Beleidsplan 2025; 

6. Vertrouwenscommissie; 

7. Begeleidingscommissie; 

8. Rondvraag; 

9. Sluiting vergadering. 

  

Jean Debie (dagelijks bestuur) Henk Didden 
Kees Janssen (algemeen bestuur) Marcel Puts 
Sem Lamers (algemeen bestuur) Jan-Willem Bosgraaf  
Paul Douw Rob Marcic 
Peter Smeets  



1. Mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur.  

2. Behandeling agenda 113e Algemene Vergadering VBM 

De agenda voor de 113e Algemene Vergadering VBM zal worden uitgebreid met 1 agendapunt: 

Voorstel naamswijziging afdeling Apeldoorn. 

Jean bespreekt het document voor de vergadering van 29 november 2024 met de aanwezige leden. 

Waarbij hij aangeeft dat het goed gaat met de ledenaantallen binnen de VBM, vorig jaar zijn er 

ongeveer 1000 leden bijgekomen en dit jaar gaat het ook goed met de ledenwerving. 

De vakbonden hebben meer financiële middelen ontvangen van Defensie, dit komt onder meer 

doordat Defensie gevraagd heeft om meer onderwerpen tegelijk te behandelen. Voorheen gebeurde 

dit achter elkaar, waardoor het tijd rovend was. Om de vakbonden de mogelijkheid te geven meer 

mensen in te zetten voor de te bespreken onderwerpen met Defensie is de financiële bijdrage van 

Defensie aan de vakbonden verhoogd. 

Aangezien er momenteel zo’n 150 reorganisaties lopen binnen Defensie en er momenteel pas 30 zijn 

afgerond, heeft Defensie de vakbonden gevraagd of ze nog verder kunnen uitbreiden. 

Vanuit de VBM heeft Jean aangegeven dat dit een mogelijkheid is, indien Defensie bereid is de 

financiële bijdrage hiervoor structureel te maken. De VBM wil best meer mensen in dienst nemen, 

maar moet dan ook zekerheid aan de mensen kunnen bieden. 

Defensie en de bonden hebben ook gesproken over de lange doorlooptijd van de reorganisaties. 

Eén van de oorzaken is dat Defensie niet in staat is de reorganisatieplannen tijdig aan te leveren. 

Mogelijk dat er eens gekeken moet worden of het altijd van de lijvige documenten moeten zijn. 

Daarnaast is er weinig regie over organisaties vanuit de DAOG (Directie Aansturing Operationele 

Gereedstelling). 

Afgelopen week heeft Jean ook een gesprek gehad met het Trimbos-instituut (Landelijk 

kennisinstituut voor mentale gezondheid, het gebruik van alcohol, tabak en drugs). Dit gesprek is 

gehouden omdat Defensie een onderzoek wil laten uitvoeren over drugs- en alcoholgebruik binnen 

Defensie. Er is namelijk een behoorlijke stijging in ontslagen welke gerelateerd zijn aan de drugs- en 

alcoholproblematiek. 

Defensie kampt met een groot aantal vacatures (11.800), het grootste knelpunt is bij de 

onderofficieren. En vooral bij CZSK gaat het slecht met de vulling. 

Jean geeft aan dat er nog heel veel te regelen is door Defensie om gereed te zijn voor hun 

hoofdtaak: “Beschermen van het eigen grondgebied en dat van bondgenoten”. 

De plannen hiervoor dienen 1 april 2025 gereed te zijn. 

Tijdens de Algemene Vergadering is er ook een middagprogramma. 

Er zal gesproken en gediscussieerd worden over de consequenties als Nederland in een oorlog 

betrokken raakt. 

Op het pensioengebied spelen er nog een uitdaging. Dienstplichtigen die gediend hebben in 1996-

1997 en aansluitend bij Defensie zijn blijven werken hebben nog recht op pensioentijd. Alleen kan 

het ABP en Defensie niet meer achterhalen wie dit zijn, zij hebben hiervan geen administratie meer. 

De vakbonden hebben de vraag uitgezet bij de leden om zich te melden als het hun betreft. 



 

3. Afvaardiging naar 113e Algemene Vergadering VBM inclusief mandaat 

De afdeling Limburg vaardigt Jos Ubachs, Jan-Willem Bosgraaf en Roel Frencken af naar de Algemene 

Ledenvergadering van 29 november 2024. Zij hebben volledig mandaat gekregen van de afdeling. 

4. Vaststellen verslag afdelingsvergadering 18 april 2024 

Het verslag van de afdelingsvergadering van 18 april 2024 wordt zonder wijzigingen vastgesteld. Roel 

zal deze doorsturen naar Cor Lemmers om het verslag om de website te laten plaatsen. 

Tevens zal Roel vragen of de verslagen van 2021 en ouder verwijderd kunnen worden van de 

website. 

5. Beleidsplan 2025 

Het beleidsplan van de VBM bestrijkt een periode van 4 jaar en wordt ieder jaar geactualiseerd. 

Niemand van de leden heeft een opmerking of vragen over het geactualiseerde beleidsplan. 

6. Vertrouwenscommissie 

De Algemene Vergadering (AV) benoemt, conform artikel 23 van het Huishoudelijk Reglement en ter 

uitvoering van het bepaalde in de artikelen 20 en 21 van de statuten, uit haar midden in de AV, 

waarin de begroting wordt vastgesteld, de vertrouwenscommissie. Deze bestaat uit drie leden en 

drie plaatsvervangend leden.  

Voorgesteld wordt om de huidige plaatsvervangend leden, te weten de heren A.H.M. van Ginneken, 

M.B. van der Linden en M.J.A. Huijsman, tijdens de 113e AV te benoemen tot lid van de 

vertrouwenscommissie. 

Aangezien er niemand bezwaar heeft om de plaatsvervangende leden te benoemen tot lid 

vertrouwenscommissie.  

Tevens stelt Jos zich weer kandidaat als plaatsvervangend lid, hij zal dit doorgeven aan Jacqueline. 

7. Begeleidingscommissie 

Tijdens de 113e Algemene Vergadering treedt - conform het rooster van aftreden – de heer J.A.M. 
Poorthuis als lid van de begeleidingscommissie, bestaande uit de heren J.A.M. Poorthuis, L. Brand en 
M.J.A. Huijsman, af. Voorgesteld wordt om het huidige plaatsvervangend lid, de heer A.M.W. 
Frencken, te benoemen tot lid van de begeleidingscommissie. Ik verzoek u mij - bij voorkeur per mail 
- te berichten of u hiermee al dan niet kunt instemmen. 

Niemand heeft bezwaar tegen de benoeming van Roel tot lid van de begeleidingscommissie. Vanuit 
de afdeling Limburg is er geen kandidaat voor de vrijkomende plaatsvervangend lid 
begeleidingscommissie.  
Jos zal dit doorgeven aan Jacqueline. 

 

8. Rondvraag 

Marcel Puts had via de e-mail twee vragen doorgegeven, maar deze zijn al door Jean afdoende 

beantwoord in zijn toelichting op het AV-document. 



Henk Didden vraagt of Jean verduidelijking kan geven over de berichtgeving van het ABP, aangaande 

het AOW-hiaat. 

Het ABP heeft aangegeven per 1-1-2027 te stoppen met de uitvoering van de AOW-compensatie. 

Als hiervoor al een andere instantie gevonden gaat worden om dit over te nemen, is er een 

bijkomend probleem. Door de privacywetgeving kan het ABP niet alle gegevens doorgeven aan de 

mogelijke nieuwe uitvoeringsinstantie. Er is dan nog wel iets meer dan 2 jaar de tijd voor, maar dit is 

niet erg lang voor deze overdracht. 

Rob Marcic heeft een vraag over de laatste Cao-afspraak. Waarom de 5% loonsverhoging voor dit 

jaar in een tijdelijke regeling gestopt zijn en volgend jaar structureel worden. De reden hiervoor is 

omdat de vakbonden en Defensie het lopende CAO niet wilde openbreken. 

9. Sluiting vergadering 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en inbreng, en sluit de vergadering om 21:30 

uur. 

 


